



6D Central Japan - Tokyo Osaka

6天日本东京大阪精华游

Land Tour



Tour Code: JP6 - DLX / JP6 - SPV

行程特色：

- ★ 一次玩转东京，滨松，名古屋，京都，大阪
Visit Tokyo / Hamamatsu / Nagoya / Kyoto / Osaka
- ★ 全新特色景点：伏见稻荷大社，大阪城公园
New sightseeing spots: Fushimi Inari Taisha Shrine / Osaka Castle Park
- ★ 两大世界文化遗产：清水寺，平等院
Two of the world cultural heritage: Kiyomizu-dera Temple / Byōdō-in Temple (Equal House Temple)
- ★ 和风美景：皇居二重桥，浅草寺，富士山五合目，忍野八海，平和公园，热田神宫
Highlights: Two-Tiered Bridge/ Senso-ji Temple/ Mt. Fuji 5th Station/ Oshino Hakka/ Hakone Peace Park/ Atsuta Jingu
- ★ 品尝日本地道美食：日式拉面 + 温泉豪华自助 + 铁板牛肉 + 箱根风味料理 + 京都汤豆腐料理 + (JP6-DLX 含长脚蟹餐)
Enjoy Japanese Cuisines, (JP6 - DLX included Long-Legged Crab Meal)

Chinese Speaking Guide Only

特别赠送以下景点，价值新币 435.00 每人，Value Plus Itineraries worth SGD435.00 per person

富士山五合目 + 清水寺 + 伏见稻荷大社 + 平等院 + 热田神宫 + 银座商业区 (小费已含在团费内，Tipping is included in the tour fare)

Day 1 抵达东京 Arrive Tokyo

抵达东京成田空港 (NRT)，客人自行搭乘穿梭巴士前往酒店。导游会在当晚打电话给客人，确认第二天集合时间。

Arrival at Tokyo Narita Airport, take the hotel shuttle bus and transfer to hotel. Your tour guide will contact you in the evening to confirm the meeting time for next day morning.

酒店 Hotel: JP6-DLX: 成田希尔顿或同级 Hilton Tokyo Narita Airport or similar

JP6-SPV: 马洛德酒店或同级 Marroad International Hotel Narita or similar

Day 2 东京 Tokyo (早/午/晚餐) (B / L / D)

早餐后前往【皇居二重桥】参观，因其倒影倒映在水面上恰似一副眼镜，又称眼镜桥，为东京著名地标，相当的古雅。远眺634公尺高的【天空之树】，远眺东京之美。【浅草寺】又名金龙山浅草寺，是东京都内历史最悠久的寺院，可在寺前的【仲见世商业街】选购特色伴手礼。前往银座疯狂购物。晚上回酒店并享受酒店内的温泉设施，也可以遥望日本第一名峰【富士山】。

After breakfast visit 【Imperial Double Bridge】，also known as Glasses Bridge, is the famous landmark in Tokyo. Overlooking the 【Tokyo Sky Tree】 and enjoy the beauty of Tokyo. Next visit 【Sensoji Temple】 in Tokyo (also known as Asakusa Kannon Temple) is a Buddhist temple located in Asakusa. It is one of Tokyo's

most colorful and popular temple. You can shop for some souvenirs at 【Nakamise Commercial Street】 just right in front of Sensoji Temple. After that, proceed to Ginza for shopping. Tonight check in to hotel and enjoy the hot spring facility in the hotel.

酒店 Hotel : JP6-DLX : 石和春日居或富士馆或同级 Kasugai View Hotel or similar

JP6-SPV: ニュースターホテル山中湖或同级 New Star Hotel Yamanakako or similar

Day 3 东京-滨松 Tokyo - Hamamatsu (早/午餐) (B / L)

早餐后前往【河口湖】，位于山梨县富士河口湖町的湖泊，为富士五湖之一，也是富士五湖中最北的一湖。天气晴朗时湖中富士山倒影相映为一绝景，为富士山附近知名景点。接着前往位于富士山的半山腰的【富士山五合目】，在最美角度欣赏富士山美景。【忍野八海】是富士山融化的雪水经过80年的过滤，成为如今这8处涌出的泉水，因错落有致地散布着8个清泉，【忍野八海】故得名且扬名四方。继而再前往【平和公园】，平和公园的设立，正是为了表达日本人对战争的控诉，祈求世界和平的愿望，意味深长且清幽雅致。

This morning, proceed to 【Lake Kawaguchiko】，It is the second largest of the Fuji Five Lakes in terms of surface area. Continue to 【The 5th station Mt. Fuji】，lies at approximately the halfway point from Fujiyoshida Sengen Shrine at the mountain's base to the

summit of Mount Fuji. This is the best place to view the Mt. Fuji. Next, visit 【Oshino Hakkai】 is a touristy set of eight ponds in Oshino, a small village in the Fuji Five Lake region. The eight ponds are fed by snow melt from the slopes of nearby Mount Fuji that filters down the mountain through porous layers of lava for over 80 years. After that, proceed to 【Hakone Peace Park】. It is a typical Japanese-style garden, also the best place to see Mt. Fuji from a distance. The establishment of the Park is precisely for the purpose of expressing the Japanese against the war and pray for world peace.

酒店 Hotel : JP6-DLX : 滨明湖皇家酒店或滨松大仓或同级 Hamanako Royal Hotel or similar
JP6-SPV : 丰桥联合酒店或同级 Hotel Associa Toyohashi or similar

Day 4 滨松 - 名古屋 Hamamatsu - Nagoya (早/午餐) (B/L)

早餐后乘车前往名古屋著名的神社【热田神宫】，是位于名古屋市南部郁郁葱葱的神苑“热田之社”的镇护者。自古就被称为“热田 SAN”，为大家所熟悉，每年都有近 650 万人的参拜者，热闹非凡。参观【伏见稻荷大社】，供奉着保佑商业繁荣、五谷丰收的农业之神稻荷，香客众多。这里最出名的要数神社主殿后面密集的朱红色“千本鸟居”，是京都代表性景观之一，也曾出现在电影《艺伎回忆录》中。成百上千座的朱红色鸟居构成了一条通往稻荷山山顶的通道，其间还有几十尊狐狸石像。之后参观【清水寺】，是京都最古老的寺院，也是深受欢迎的景点，在陡峭的悬崖上建造的悬空的正殿“清水舞台”，可将京都市景尽收眼底。后于 1994 年被列入世界文化遗产名录。参观御宝珠宝店。

After breakfast, proceed to 【Atsuta Shrine】 in Nagoya, is one of Shinto's most important shrines. Next, visit 【Fushimi Inari Taisha Shrine】 , is the most important of several thousands of shrines dedicated to Inari, the Shinto god of rice. It is famous for its thousands of vermilion torii gates, which straddle a network of trails behind its main buildings. Foxes are thought to be Inari's messengers, resulting in many fox statues across the shrine grounds. After that, visit 【Kiyomizu-dera Temple】 , is best known for its wooden stage that juts out from its main hall, 13 meters above the hillside below. The stage affords visitors a nice view of the city of Kyoto in the distance. In 1994, the temple was added to the list of UNESCO world heritage sites.

酒店 Hotel : JP6-DLX : 天津王子或天津皇家橡树或同级 Grand Hotel / Kyoto Royal Spa / Lake Biwa Otsu Prince Hotel or similar
JP6-SPV : 昆泰撒大垣酒店或同级 Quintessa Hotel Ogaki or similar

Day 5 京都 - 大阪 Kyoto - Osaka (早/午餐) (B/L)

早餐后，前往参观【京都西针织会馆】，是京都最为著名的和服馆，展示有关西针织历史、资料和艺人表演、展销和服，这便是西针织会馆的意义。它是外国游人了解日本织艺前世今生的窗口，也是感受日本璀璨文明的舞台。然后参观【平等院】，是位于日本京都府宇治市的佛寺，沿着宇治川边兴建，为日本早期木构建筑，据信是古代日本人对西方极乐世界的极致具体实现。于 1994 年被联合国教科文组织列入为世界文化遗产。之后前往免税店。游览【大阪城公园】(不上城楼)。前往【心斋桥】，这里是大阪最大购物区，集中了许多大型百货店，百年老铺。

Morning, visit 【Nishijin Textile Center】 , it's the famous “Kimono House” in Tyoto. You can witness the process of making Nishijin textiles first-hand, as some of the craftsmen work on the second floor of the Nishijin Textile Centre, allowing visitors to observe the process of production or ask any questions. Next visit 【Byōdō-intem Temple】 , is a Buddhist temple in the city of Uji in Kyoto Prefecture. Cultural heritage and people's belief inherited from the past to present and passed on to the future. The temple was designated to UNESCO World Heritage Site as part of the “Historic Monuments of Ancient Kyoto” in 1994. Next, visit Duty Free Shop. And then visit 【Osaka Castle Park】 (not included admin fee to Castle). After that, free shopping at 【Shinsaibashi shopping district】 .

酒店 Hotel : JP-DLX : 大阪逸之彩或同级 Osaka Hinode Hotel Nipponbashi or similar
JP-SPV : 泉佐野中心关西国际机场酒店或同级 Izumisano Center Hotel Kansai International Airport or similar

Day 6 离开大阪 Depart Osaka (早餐) (B)

早餐后贵宾自费搭乘机场特快专线直达关西国际空港 (KIX)。(导游会在前一天协助及教导各位贵宾)。
Shuttle bus to Osaka Kansai airport by own arrangement.

Tour Code: JP6 - SPV (特价团抵达日期) (LAND ONLY)	Adult / CWB	SGL	Early arrival / Extension + BF (P/R/N)
Arrival Date : In - Tokyo Narita (NRT) // Out - Osaka Kansai (KIX) Jan. 20 // Feb. 17 // Mar. 02, 10, 17, 28, 31 // Apr. 6, 7, 11, 13, 14, 20, 21 // May 12, 16, 19, 25, 26, 30 // Jun. 02, 09, 16, 23, 30 // Jul. 07, 11, 20, 21, 28 // Aug. 04, 18, 25 // Sep. 01, 08, 12, 22, 29 // Oct. 03, 06, 13, 17, 20, 27 // Nov. 10, 14, 17, 24, 30 // Dec. 01, 08, 15, 22, 29	988	1688	370
(Tour Code: JP6 - SPV _ 3-4 star hotels, NO long legged crab meal, NO Sakura season surcharge)			
Tour Code: JP6 - DLX (豪华团抵达日期) (LAND ONLY)	Adult / CWB	SGL	Early arrival / Extension + BF (P/R/N)
Arrival Date : In - Tokyo Narita (NRT) // Out - Osaka Kansai (KIX) Mar. 09, 20, 24 // Apr. 04, 18 // May 09, 18 // Jun. 01, 20 // Jul. 18, 25 Aug. 22 // Sep. 07, 19 // Oct. 19, 24 // Nov. 07, 21 // Dec. 21 [Sakura Season surcharge +\$120 per person on Apr. 04]	1188	1938	460
(Tour Code: JP6 - DLX _ (4-5 star hotels, included Long legged crab meal)			

团队条款：Term & Conditions:

- 12 岁以下不估床儿童早餐费用请自行咨询酒店前台，费用自理；
Child without bed under 12 year old not included breakfast, please check with hotel front desk for breakfast price.
- 此团适用于新加坡、马来西亚国籍华侨参团，全程中文导游，恕不設英文翻譯；
Tours are valid to Chinese who holding Singapore or Malaysia passport. Only provide Chinese speaking guide.
- 包含部分购物行程，客人报名后则说明接受相关安排不得以任何理由拒絕進內参观或中途离团，否则需另付离团费 USD150/人/天且所有费用不再退回；
Tour itinerary included some shopping program, it is compulsory to follow the program throughout the journey. If guest refuse to visit the shops or leave the tour in half way, guest will be requested to pay SGD200.00 per person per day. The remaining tour fare will be no refunded.
- 保留根据实际情况适当调整行程及酒店的权利，请以实际走团确认为准；
Tour sequence of itinerary is subject to change, please refer to final confirmation.
- 如果中文行程和英文翻译有出入，请以中文行程为准；
In the event of discrepancy between the Chinese and English tour itineraries, please refer to the former for accuracy.